

ΛΑΕΚ 0,24 "ΕΠΙΔΟΤΟΥΜΕΝΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΑ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ"

ΓΕΝΙΚΑ: Η εργοδοτική εισφορά 0,45% (άρ. 14 Ν. 2224/94 & άρ. 10 Ν. 2336/95) καταβάλλεται υπέρ του Λογαριασμού για την Απασχόληση και την Επαγγελματική Κατάρτιση (Λ.Α.Ε.Κ. άρ. 1 Ν. 2434/96). Από 1.7.2014 οι πόροι του ΛΑΕΚ, διαμορφώνονται σε ποσοστό 0,46% με εργοδοτική εισφορά 0,24% (άρθρο 14 ν.2224/1994 – Α'122). Η ανωτέρω εισφορά καταβάλλεται υποχρεωτικά από όλους τους εργοδότες συμπεριλαμβανομένων του Δημοσίου, των Ν.Π.Δ.Δ. και των Ο.Τ.Α., για τους ασφαλισμένους που υπάγονται έστω και σε ένα κλάδο ασφάλισης του ΟΑΕΔ, συνεισπράττει με τις υπέρ ΙΚΑ εισφορές και υπολογίζεται επί των αποδοχών επί των οποίων υπολογίζονται οι εισφορές του ΙΚΑ. Οι πόροι του ΛΑΕΚ που αποδίδονται στις επιχειρήσεις και αφορούν την επαγγελματική κατάρτιση είναι ακατάσχετοι, δε λογίζονται ως έσοδα και απαλλάσσονται από κάθε φορολογική επιβάρυνση (παρ.5 του αρθρ.34 του Ν.4144/13).	ΑΠΑΡΑΙΤΗΤΕΣ ΠΡΟΥΠΟΘΕΣΕΙΣ ΕΝΤΑΞΗΣ: A. Η καταβολή στο ΙΚΑ της εργοδοτικής εισφοράς 0,24% από την επιχείρηση για τους εργαζόμενους της, για το έτος 2015. B. Η μη συμμετοχή της επιχείρησης σε πρόγραμμα κατάρτισης ΛΑΕΚ για εργαζόμενους σε μικρές επιχειρήσεις.
ΔΙΚΑΙΟΥΧΟΙ ΦΟΡΕΙΣ: Στο πρόγραμμα μπορούν να λάβουν μέρος ιδιωτικές και επιχειρήσεις & φορείς του Δημοσίου τομέα , που επιθυμούν να καταρτίσουν το προσωπικό τους. Το προσωπικό το οποίο έχουν δικαίωμα να καταρτίσουν πρέπει να είναι ασφαλισμένο στο ΙΚΑ και να υπάγεται έστω και σε ένα κλάδο ασφάλισης του ΟΑΕΔ. <u>ΠΕΡΙΟΔΟΣ ΥΛΟΠΟΙΗΣΗΣ ΤΩΝ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΩΝ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ:</u> Τα προγράμματα κατάρτισης θα πρέπει να υλοποιηθούν έως και τις 20/12/2015.	ΣΥΝΟΛΙΚΟ ΔΙΚΑΙΟΥΜΕΝΟ ΠΟΣΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΩΝ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ: Το ποσό που ανταποδοτικά δικαιούται να λάβει κάθε επιχείρηση για προγράμματα επαγγελματικής κατάρτισης διαμορφώνεται ως εξής: ➤ Το 70% της εργοδοτικής εισφοράς (0,24%) που θα καταβάλει η επιχείρηση το έτος 2015, εφόσον οι δαπάνες κατάρτισης είναι μεγαλύτερες ή ίσες με το ποσό αυτό. ➤ Το 100% των δαπανών κατάρτισης εφόσον η επιχείρηση θα καταβάλει δαπάνες για κατάρτιση μικρότερες ή ίσες του 70% του ποσού της εργοδοτικής εισφοράς (0,24%) το έτος 2015.
ΔΙΚΑΙΟΥΧΟΙ ΦΟΡΕΙΣ: Στο πρόγραμμα μπορούν να λάβουν μέρος ιδιωτικές και επιχειρήσεις & φορείς του Δημοσίου τομέα , που επιθυμούν να καταρτίσουν το προσωπικό τους. Το προσωπικό το οποίο έχουν δικαίωμα να καταρτίσουν πρέπει να είναι ασφαλισμένο στο ΙΚΑ και να υπάγεται έστω και σε ένα κλάδο ασφάλισης του ΟΑΕΔ. <u>ΠΕΡΙΟΔΟΣ ΥΛΟΠΟΙΗΣΗΣ ΤΩΝ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΩΝ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ:</u> Τα προγράμματα κατάρτισης θα πρέπει να υλοποιηθούν έως και τις 20/12/2015.	ΣΗΜΕΙΩΣΗ: ➤ Επιχειρήσεις που δεν υλοποίησαν προγράμματα κατάρτισης το έτος 2014 μπορούν να μεταφέρουν και να χρησιμοποιήσουν το 70% του ποσού της εργοδοτικής εισφοράς (0,45% έως 30/6/2014 & 0,24% από 1/7/2015) του έτους 2014 που έχουν καταβάλει στο ΙΚΑ, στο έτος 2015. ➤ Επιχειρήσεις που δεν εξάντλησαν το 70% της εργοδοτικής εισφοράς το έτος 2014, μπορούν να μεταφέρουν και να χρησιμοποιήσουν το υπόλοιπο ποσό μέχρι τη συμπλήρωση του παραπάνω ποσοστού, στο έτος 2015.

● Η ALPHA PLAN CONSULTANTS:

Διαθέτει μεγάλη εμπειρία στην οργάνωση & υλοποίηση Σεμιναρίων & αναλαμβάνει όλες τις απαιτούμενες διαδικασίες για την υπαγωγή μιας επιχείρησης στα ανωτέρω προγράμματα (αίτηση υπαγωγής στο πρόγραμμα, κατάρτιση, οργάνωση σεμιναρίου, παρακολούθηση & ενημέρωση κατά το στάδιο της αποπληρωμής). Για περισσότερες πληροφορίες επικοινωνήστε με τους κ. **Μπουζούδη Αλέξανδρο**, κ. **Μαργαρίτη Μαρία** τηλ.: 2310 56.67.67 – Fax: 2310 56.78.90 – email: bouzoudis@aplan.gr – margariti@aplan.gr

Alpha Plan Consultants

Ι. Κωλέττη 25B, 546 27 Θεσσαλονίκη – Τηλ. Κέντρο 2310 56.67.67, Fax: 2310 56.78.90
www.aplan.gr – e-mail: info@aplan.gr